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Geachte mevrouw Lubbers, 
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Op 25 oktober jongstleden heeft u schriftelijke vragen ingediend rondom het participatieproces 
reconstructie Hoofdweg Eelde. In deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Tegelijk met deze 
reactiebrief ontvangt uw raad een brief waarin we u bijpraten over de huidige stand van zaken met 
betrekking tot de herinrichting van de Hoofdweg. 

 
 De wethouder en ambtenaren hebben een gesprek gehad met de insprekers. Maar inspraak is wat 

ons betreft niet alleen voorbehouden aan een aantal inwoners, maar betreft een breder publiek. In 

Eelde zijn een aantal actiegroepen actief die ageren tegen de huidige plannen voor de Hoofdweg; 

ook de Fietsersbond en VVN hebben reacties gegeven. Is het College bereid dit overleg breder te 

trekken?  

De standpunten van de actiegroepen, de Fietsersbond en VVN nemen wij net zo serieus als die van 

de insprekers waarmee we in gesprek zijn. Hoe we het participatieproces gaan vervolgen – en of we 

het overleg breder gaan trekken – kunnen we nu nog niet zeggen. Daar zijn we ons op dit moment 

op aan het beraden.  

 

 Gaat het College weer inloopavonden organiseren voor aanwonenden?  

Het is zeker de bedoeling om inwoners en aanwonenden te betrekken bij het vervolgproces. Omdat 

we ons op dit moment beraden op het vervolgproces, kunnen wij nu nog niet zeggen in welk 

stadium en in welke vorm wij dat gaan doen. Wat betreft de vorm zullen de ontwikkelingen rondom 

corona vanzelfsprekend ook een rol spelen. 

 De burgemeester heeft tijdens de Raadsvergadering van 9 september als conclusie aangegeven: 

“Inwoners uit Eelde hebben het voortdurend over het dorpse karakter dat verloren gaat door acties 

van de gemeente. De vraag moet nu worden beantwoord: Wat voor een dorp is Eelde? Moet Eelde 

een stadse of dorpse uitstraling hebben?” Gaat u hierover ook met de inwoners in gesprek?  
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Nee, niet nu. Het gaat op dit moment om een praktisch vraagstuk, namelijk de keuze voor een 
herinrichtingsvariant die voor een goede doorstroom van het verkeer én veilige verkeersdeelname 
zorgt. Belanghebbenden en belangstellenden kunnen bij de verdere uitwerking van het ontwerp 
meepraten over de uitstraling van de ‘nieuwe Hoofdweg’. 
 

 Er bereiken ons signalen dat veel inwoners per mail of per brief reageren op de reconstructie 

Hoofdweg, maar dat er vanuit de gemeente geen reactie komt op deze vragen. Kan het College 

aangeven of dit klopt?  

Het klopt inderdaad dat een aantal brieven en mails niet individueel zijn beantwoord. Waar we 

(nog) geen antwoord hebben op vragen hebben wij tot nu toe de bewoners van de Hoofdweg 

steeds een update gegeven over de stand van zaken. Wij kijken nu welke vragen nog openstaan. Als 

we antwoord kunnen geven dan doen wij dat, waar we nog geen antwoorden hebben koppelen we 

dat terug.  

 Kan het College aangeven hoe de huidige stand van zaken is omtrent de reconstructie van de 

Hoofdweg en welke vervolgstappen er nu worden genomen?  

 

Ja. Wij hebben hiervoor een brief aan de raad opgesteld, die u gelijktijdig met deze reactiebrief 

ontvangt.   

 
Mocht u naar aanleiding van deze brief nog vragen hebben dan kunt u contact opnemen met de heer J. 
Soppe. Hij is bereikbaar via bovenstaand telefoonnummer. 
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 

 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
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From:
Date:
To:
Subject:
Attachments:

"Griffie" <griffie@tynaarlo.nl>
26 Oct 2020 07:26:36 +0100
"Team Informatiebeheer" <MEDIV@tynaarlo.nl>
FW: Raadsvragen PvdA
Raadsvragen - Hoofdweg Eelde - oktober 2020.doc

Van: Anneke Lubbers [mailto:a.lubbers@live.nl]
Verzonden: zondag 25 oktober 2020 22:23 
Aan: Griffie <griffie@tynaarlo.nl>
Onderwerp: Raadsvragen PvdA

Dag,

Zouden jullie bijgaande onder de aandacht willen brengen van College en Raad? 
Onze dank.

Met vriendelijke groet,

Anneke Lubbers
Raadslid voor de PvdA in de gemeente Tynaario 
06-11 13 10 59



m
PvdA verzoek om inlichtingen van het college

(artikel 41 Reglement van orde voor de gemeenteraad)

Schriftelijke vragen ingediend door Anneke Lubbers, namens de PvdA fractie. 

Datum: 25-10-2020 

Onderwerp: Hoofdweg te Eelde

Betreft: Participatieproces reconstructie Hoofdweg Eelde.

Geacht College,

Aansluitend aan de Raadsvergadering van 9 september heeft de fractie van de PvdA 
Tynaario vragen gesteld over de voortgang van de reconstructie van de Hoofdweg in 
Eelde.
Eén van die vragen was: Is de wethouder bereid te laten onderzoeken of een 30 km 
weg een mogelijk biedt om zo tegemoet de komen aan de wens van de Raad en de 
inwoners?

Uit de media vernemen wij dat de wethouder in gesprek is gegaan met de insprekers 
die tijdens de Raadsvergadering het woord hebben gevoerd.
Op zich vinden wij het een positieve wending dat de wethouder en ambtenaren 
uiteindelijk toch openstaan voor ideeën uit de samenleving.

Toch hebben wij nog een aantal vragen hierover:

• De wethouder en ambtenaren hebben een gesprek gehad met de insprekers. 
Maar inspraak is wat ons betreft niet alleen voorbehouden aan een aantal 
inwoners, maar betreft een breder publiek. In Eelde zijn een aantal 
actiegroepen actief die ageren tegen de huidige plannen voor de Hoofdweg; 
ook de Fietsersbond en VVN hebben reacties gegeven.
Is het College bereid dit overleg breder te trekken?

• Gaat het College weer inloopavonden organiseren voor aanwonenden?

• De burgemeester heeft tijdens de Raadsvergadering van 9 september als 
conclusie aangegeven: "Inwoners uit Eelde hebben het voortdurend over het 
dorpse karakter dat verloren gaat door acties van de gemeente. De vraag moet 
nu worden beantwoord: Wat voor een dorp is Eelde? Moet Eelde een stadse of 
dorpse uitstraling hebben?"
Gaat u hierover ook met de inwoners in gesprek?



• Er bereiken ons signalen dat veel inwoners per mail of per brief reageren op de 
reconstructie Hoofdweg, maar dat er vanuit de gemeente geen reactie komt op 
deze vragen. Kan het College aangeven of dit klopt?

• Kan het College aangeven hoe de huidige stand van zaken is omtrent de 
reconstructie van de Hoofdweg en welke vervolgstappen er nu worden 
genomen?

Graag zien wij van u een antwoord tegemoet.

Namens de fractie van de PvdA.
Met vriendelijke groet,

Anneke Lubbers, raadslid


